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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół nr XXVII/2022 

Posiedzenie w dniu 24 sierpnia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 24 sierpnia 2022 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:40 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Marcin Domino 

4. Katarzyna Rożek 

5. Jacek Urbański 

6. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Zygmunt Bochenek. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek na wstępie przywitał radnych oraz 

zaproszonych gości. Stwierdził, że komisja posiada quorum do podejmowania opinii  

i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak. 

 

2. Rozpatrzenie skargi. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek poinformował, że do Komisji wpłynęła skarga 

na Burmistrza Prudnika. Skarżący wniósł „o publiczne przeprosiny (na sesji Rady 

Miejskiej)…oraz zamieszczenie przeprosin w lokalnej prasie. Przewodniczący oznajmił, iż 

zwrócił się do radcy prawnej o opinię, czy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jest organem 

właściwym do rozpatrzenia przedmiotu powyższej skargi.  

/pismo wraz z opinią stanowi załącznik do protokołu/ 

Komisja zapoznała się z opinią, z której jasno wynika, że Rada Miejska nie jest organem 

właściwym do rozpatrzenia przedmiotu skargi, gdyż ze względu na fakt, że sfera zarzutów 

dotyczy dóbr osobistych pozostających pod ochroną przepisów prawa, których dochodzić 

można przed sądami powszechnymi. 

Członkowie Komisji nie odnosząc się do podniesionych w skardze zarzutów stwierdzili, że 

debata publiczna winna być prowadzona z poszanowaniem wszystkich osób biorących w niej 

udział. 

Po zakończonej rozmowie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie opinii radcy, a 

tym samym uznanie się za niewłaściwą do rozpatrzenia skargi 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uznanie petycji za bezprzedmiotowe.   

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie opinii radcy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Komisja pozostawiła skargę bez rozpatrzenia.  

 

3. Petycja - utworzenie Młodzieżowej Rady. 

Komisja zapoznała się z petycją dotyczącą utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

Po przeprowadzonej analizie członkowie komisji stwierdzili, że w Gminie Prudnik uchwałą 

Nr XXXI/524/2016 z 27 października 2016 r. utworzona została Młodzieżowa Rada Miejska. 

Wybory zostały przeprowadzone w 2016 roku, a Rada rozpoczęła działalność od 2017 roku. 

Ze względu na sytuację epidemiczną kraju związaną z COVID – 19, działalność Rady została 

okresowo zawieszona. 

Wobec powyższego petycję w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej w Prudniku, 

jednogłośnie, uznano za bezprzedmiotową. 

 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad – posiedzenie Komisji zakończono. 

 

  

Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Zygmunt Bochenek 

  

 
 

Przygotował(a): Joanna Chilińska

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


